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Informační turbulence zasáhla letos i dění kolem Sportovního klubu Kosmonosy. Lehce
bulvárně řečeno, prase aby se v tom vyznalo. Dvě strany, dvě pravdy, ta jediná, skutečná, musí
být někde uprostřed. Ale zajímá vůbec někoho? Přímí aktéři (možná) vědí, pozorovatelé
(možná) tuší. Nebo se alespoň domnívají, že vědí nebo tuší. Nejdůležitější ale je fakt, že SK
Kosmonosy funguje díky partě nadšenců dál. A to i bez výrazné finanční pomoci města. Dovolte
mi lehce mými vlastními slovy a bez přesných datumů a částek a jmen shrnout to, co se mi jako
jednomu z pozorovatelů vrylo do paměti.A pokud se pletu nebo něco pozoruji příliš subjektivní
optikou, vyjádřete se v komentářích, případně pošlete svůj názor emailem a ten bude zveřejněn
jako autorský článek v rubrice Názory.

      

Někdy loni v létě došlo v SK Kosmonosy k velkému třesku. Velká slova o finanční zpronevěře,
neefektivním využívání zdrojů, klub před bankrotem, možné řešení formou žalob, audit. Ona již
zmíněná hrstka nadšenců klub převzala a začala s inventurou. V té době mohla počítat s
výraznou podporou města - vždyť kdo by si měl přát víc, aby největší sportovní oddíl ve městě
po letech začal konečně fungovat tak, jak má. A aby jasným a transparentním hospodařením
nezavdal důvod k obavám města v případě poskytnutí výraznější dotace na provoz. Starosta
dokonce pomáhal lajnovat hřiště, jestli si pamatuju, zástupce vedení klubu vystoupil s dlouhým
příspěvkem na zastupitelstvu, vše vypadalo dobře. Město pomohlo bezúročnou půjčkou k
rychlému smazání dluhů nasekaných u bank.... Kontrolní funkci v klubu plnili tajemník a šéfka
finančního odboru MÚ; ta však záhy - tuším ze zdravotních důvodů - funkci opustila.

  

Pak SKK požádal o dotace na rok 2013, a pravděpodobně od zastupitelů nepřišla taková
odezva, jakou klub očekával. Jednoduše řečeno, klub dostal o dost méně, než chtěl. Přišly
rozbory rozpočtu (to dříve nikdy zastupitelé nedostali!), přesto však v prvním pololetí ke shodě
nedošlo, a na zastupitelstvu opět zaznělo, že vázne komunikace mezi městem a klubem - a z
úst ve městě nejpovolanějších dokonce zaznělo, že komunikační problém je opět na straně
hřiště, kde hraje SK Kosmonosy. Při prvních interpelacích v létě tohoto roku byla tato informace
interpelujícím zastupitelem rozporována s tím, že informace z klubu tvrdí, že jedná
transparentně, komunikovat chce, ale nikdo z vedení města s ním nekomunikuje. Některé
drobné důkazy, jako chybějící komunikace o pronájmu hřiště třetí straně apod. byly sice na
dalších jednáních vyvráceny, ale bylo celkem zřetelně vidět, že komunikace moc nefunguje, ani
když sportovci komunikují se zapřisáhlým sportovcem. Jedinou z mého pohledu hmatatelnou
pomocí tak byla rychlá koupě traktoru na sekání trávy, nepočítám-li starost města jako vlastníka
o samotný areál SK Kosmonosy.
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Interpelující zastupitel se sám nabídl, že se stane jakýmsi prostředníkem mezi klubem a
městem, jehož cílem bude konečně zprůchodnit komunikaci a odbourat pocit, že jedna strana
druhé nerozumí, nebo rozumět nechce. Na dalším zastupitelstvu pak krátce vystoupil zástupce
klubu, který osobně rozporoval předchozí starostova slova a tvrdil, že komunikace je
nedostatečná na straně města, které nereflektuje na výzvy k setkání a podobně. Vedení města
se k tomu opět jasně nepostavilo, městem jen proběhla zprávička, že i tajemník - jako zástupce
města v tomto občanském sdružení - tuto funkci nedávno opustil.

  

V Kosmonoském zpravodaji pak vyšel pěkný článek, jehož autorem byl člen vedení SK
Kosmonosy. Žádná zásadní zmínka o neshodách, problémech...jen dobře. Otázkou teď
zůstává, jestli je průběžný stav přátelského utkání mezi městem a klubem vyrovnaný, nebo zda
jeden z těchto týmů nehraje podle pravidel. Více se určitě dozvíme při přípravě rozpočtu na
další rok, až na městě přistane žádost o dotaci na rok 2014.

  

Držím klubu palce a věřím, že už bude jenom dobře.

  

david.odnoha@seznam.cz
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